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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi új, államilag fenntartott idősotthoni férőhely 
jött létre az elmúlt 9 évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hiába  beszélnek arról,  hogy önöknek mennyire  fontos  az  idősek megbecsülése,  hiszen  minden
időseket érintő szociális szolgáltatásnál csak szigorítottak a hozzáférésen. Többtízezer idős ember
vár  ma  is  arra,  hogy  idősotthonba  kerülhessen,  ezért  a  férőhelyek  bővítésére  van  szükség.  A
kormány  azonban  alig  tett  valamit  ezen  a  területen  azon  kívül,  hogy  egyre  több  intézményt
passzoltak át az egyházaknak az elmúlt években.

Mindezek miatt kérdezzük:

- Mennyi új, államilag fenntartott idősotthoni férőhely jött létre az elmúlt 9 évben? 

- Mennyi szociális intézményt adtak át az egyházaknak az elmúlt 9 évben? 

Tisztelettel várjuk válaszát!

Budapest, 2019. november 12.
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